
Protokół II 

Rady Miejskiej Dobrzyń nad Wisłą  

z dnia 13 maja 2024 roku 

Miejsce posiedzenia: Sala Konferencyjna Urząd Miasta i Gminy Dobrzyń nad Wisłą ul. Szkolna 

1.Obrady rozpoczęto 13 maja 2024 o godz. 1500, a zakończono o godz. 1643 tego samego dnia. 

Do punktu 1 

Otwierając obrady drugiej w dziewiątej kadencji Sesję Rady Miejskiej, Przewodniczący Rady– 

Krzysztof Pryciak stwierdził, że sesja została zwołana zgodnie z art. 20 ust. 1 ustawy 

o samorządzie gminnym. 

Przewodniczący Rady Miejskiej serdecznie powitał Radnych Miasta i Gminy Dobrzyń nad Wisłą, 

Burmistrza wraz z pracownikami, sołtysów, dyrektorów szkół oraz gości zaproszonych (lista 

obecności radnych stanowi załącznik do protokołu). 

Do punktu 2 

Stwierdził, iż w sesji uczestniczy 15 radnych, co stanowi quorum, umożliwia przeprowadzenie 

sesji i podejmowanie prawomocnych uchwał. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 radnych 

Obecni: 

1. Mariola Dereszewska 

2. Mirosław Gorzycki 

3. Dariusz Kłobukowski 

4. Daniel Koprowski 

5. Sławomir Kowalewski 

6. Paweł Malinowski 

7. Natalia Mulczyńska-Gachewicz 

8. Zbigniew Pawłowski 

9. Przemysław Piekarski 

10. Krzysztof Pryciak 

11. Grzegorz Raszkiewicz 



12. Grzegorz Ryczkowski 

13. Krzysztof Sobierajski 

14. Wioletta Sztarbowska 

15. Marcin Żurawski 

Do punktu 3 

Przewodniczący Rady zapytał, czy są uwagi do przedstawionego porządku obrad.  

Pan Sekretarz zwrócił się z wnioskiem o wniesienie do porządku obrad projektów uchwał 

w sprawie ustalenia wysokości diet dla radnych oraz sposoby ustalania należności z tytułu zwrotu 

kosztów podróży służbowych oraz zasad, na jakich przewodniczącym organów wykonawczych 

jednostek pomocniczych przysługują diety. 

Głosowano wniosek w sprawie zmian w porządku obrad dotyczący wprowadzenia do porządku 

obrad wyżej wymienionych projektów uchwał. 

Wyniki głosowania 

Za: 15, Przeciw: 0, Wstrzymuje się 0, Brak głosu: 0, Nieobecni: 0 

Wyniki imienne 

Za (15) 

Mariola Dereszewska, Mirosław Gorzycki, Dariusz Kłobukowski, Daniel Koprowski, Sławomir 

Kowalewski, Paweł Malinowski, Natalia Mulczyńska-Gachewicz, Zbigniew Pawłowski, 

Przemysław Piekarski, Krzysztof Pryciak, Grzegorz Raszkiewicz, Grzegorz Ryczkowski, 

Krzysztof Sobierajski, Wioletta Sztarbowska, Marcin Żurawski 

Za:15, Przeciw: 0, Wstrzymuje się 0, Brak głosu: 0, Nieobecni: 0 

Przewodniczący Rady odczytała porządek obrad po zmianach który przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie II sesji Rady Miejskiej Dobrzyń nad Wisłą. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie porządku obrad II sesji Rady Miejskiej Dobrzyń nad Wisłą. 

4. Przyjęcie protokołu z LXXVI sesji Rady Miejskiej kadencji 2018-2024. 

5. Przyjęcie protokołu z I sesji Rady Miejskiej kadencji 2024-2029. 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

7. Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego Rady o działalności podejmowanej 

w okresie międzysesyjnym. 



8. Ocena zasobów pomocy społecznej.  

9. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmian budżetu Miasta i Gminy na 2024 rok; 

2) ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta i Gminy Dobrzyń nad Wisłą; 

3) ustalenia wysokości diet dla radnych oraz sposoby ustalania należności z tytułu 

zwrotu kosztów podróży służbowych; 

4) zasad, na jakich przewodniczącym organów wykonawczych jednostek 

pomocniczych przysługują diety; 

5) powołania Komisji Rewizyjnej; 

6) powołania Komisji Budżetu i Finansów; 

7) powołania Komisji Oświaty, Kultury i Sportu; 

8) powołania Komisji Zdrowia. Spraw Socjalnych i Bezpieczeństwa Publicznego; 

9) powołania Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Rozwoju Gospodarczego; 

10) powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji; 

11) wyznaczenia przedstawicieli Gminy Dobrzyń nad Wisłą do Stowarzyszenia Gmin 

Ziemi Dobrzyńskiej w kadencji 2024-2029. 

10. Interpelacje i zapytania radnych. 

11. Wolne wnioski i informacje. 

12. Zakończenie obrad II sesji Rady Miejskiej Dobrzyń nad Wisłą. 

Przewodniczący Rady wobec braku uwag, zarządził głosowanie imienne przyjęcia porządku obrad 

II sesji Rady Miejskiej Dobrzyń nad Wisłą. 

Wyniki głosowania 

Za: 15, Przeciw: 0, Wstrzymuje się 0, Brak głosu: 0, Nieobecni: 0 

Wyniki imienne 

Za (15) 

Mariola Dereszewska, Mirosław Gorzycki, Dariusz Kłobukowski, Daniel Koprowski, Sławomir 

Kowalewski, Paweł Malinowski, Natalia Mulczyńska-Gachewicz, Zbigniew Pawłowski, 

Przemysław Piekarski, Krzysztof Pryciak, Grzegorz Raszkiewicz, Grzegorz Ryczkowski, 

Krzysztof Sobierajski, Wioletta Sztarbowska, Marcin Żurawski 

Za: 15, Przeciw: 0, Wstrzymuje się 0, Brak głosu: 0, Nieobecni: 0 

 



Do punktu 4 

Przewodniczący Rady zapytał, czy radni mają uwagi do protokołu z LXXVI sesji Rady Miejskiej 

kadencji 2018-2024 roku.  

Do protokołu nie wniesiono żadnych uwag ani zastrzeżeń, wobec czego Przewodniczący Rady 

zarządził głosowanie imienne w sprawie przyjęcia protokołu nr LXXVI. 

Głosowano w sprawie-Przyjęcia protokołu z LXXVI sesji Rady Miejskiej kadencji 2018-2024. 

Wyniki głosowania 

Za: 15, Przeciw: 0, Wstrzymuje się 0, Brak głosu: 0, Nieobecni: 0 

Wyniki imienne 

Za (15) 

Mariola Dereszewska, Mirosław Gorzycki, Dariusz Kłobukowski, Daniel Koprowski, Sławomir 

Kowalewski, Paweł Malinowski, Natalia Mulczyńska-Gachewicz, Zbigniew Pawłowski, 

Przemysław Piekarski, Krzysztof Pryciak, Grzegorz Raszkiewicz, Grzegorz Ryczkowski, 

Krzysztof Sobierajski, Wioletta Sztarbowska, Marcin Żurawski 

Za: 15, Przeciw: 0, Wstrzymuje się 0, Brak głosu: 0, Nieobecni: 0 

Do punktu 5 

Przewodniczący Rady zapytał, czy radni mają uwagi do protokołu z I sesji Rady Miejskiej kadencji 

2024-2029 roku.  

Do protokołu nie wniesiono żadnych uwag ani zastrzeżeń, wobec czego Przewodniczący Rady 

zarządził głosowanie imienne w sprawie przyjęcia protokołu nr I. 

Głosowano w sprawie przyjęcia protokołu z I sesji Rady Miejskiej kadencji 2024-2029. 

Wyniki głosowania 

Za: 15, Przeciw: 0, Wstrzymuje się 0, Brak głosu: 0, Nieobecni: 0 

Wyniki imienne 

Za (15) 

Mariola Dereszewska, Mirosław Gorzycki, Dariusz Kłobukowski, Daniel Koprowski, Sławomir 

Kowalewski, Paweł Malinowski, Natalia Mulczyńska-Gachewicz, Zbigniew Pawłowski, 

Przemysław Piekarski, Krzysztof Pryciak, Grzegorz Raszkiewicz, Grzegorz Ryczkowski, 

Krzysztof Sobierajski, Wioletta Sztarbowska, Marcin Żurawski 

Za: 15, Przeciw: 0, Wstrzymuje się 0, Brak głosu: 0, Nieobecni: 0 



Do punktu 6  

Burmistrz przedstawił swoje sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym. 

Do przedstawionej informacji nie wniesiono żadnych pytań ani uwag. 

Przedstawione sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Do punktu 7 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Krzysztof Pryciak poinformował o swojej działalności 

podejmowanej w okresie międzysesyjnym. 

Do punktu 8 

Ocenę zasobów pomocy społecznej przedstawiła Pani Marzena Niekraś -Kierownik Miejsko-

Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej.  

Do przedstawionej oceny nie wniesiono żadnych uwag ani zastrzeżeń.  

Ocena zasobów stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Do punktu 9 p-pkt 1 

Agnieszka Ziółkowska -Skarbnik Miasta i Gminy Dobrzyń nad Wisłą przedstawiała projekt 

uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy na 2024 rok.  

Uzasadnienie do omawianego projektu uchwały brzmiało; „ Zmiana dochodów i wydatków 

budżetu Miasta i Gminy Dobrzyń nad Wisłą na 2024 r.: 

1) Wprowadza się do budżetu kwotę 26.370,64 zł stanowiącą opłatę za zezwolenie na 

sprzedaż napojów alkoholowych w obrocie hurtowym; 

2) Wprowadza się do budżetu kwotę 129.140,00 zł dofinansowania projektu „Dwujęzyczne 

przedszkolaki Kujaw i Pomorza” w ramach programu Fundusze Europejskie dla Kujaw 

i Pomorza 2021-2027 współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Społecznego Plus 

z dnia 17.11.2023 r.; 

3) Przenosi się 25.000,00 zł z „Gospodarki mieszkaniowym zasobem gminy” na inwestycję 

„Modernizacja i doposażenie świetlic wiejskich oraz miejsc rekreacyjnych”. 

Wobec braku pytań do przedstawionego projektu uchwały Przewodniczący odczytał tytuł 

uchwały i zarządził imienne głosowanie. 

Głosowano w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy na 2024 rok; 

Wyniki głosowania 

Za: 15, Przeciw: 0, Wstrzymuje się 0, Brak głosu: 0, Nieobecni: 0 

Za (15) 



Mariola Dereszewska, Mirosław Gorzycki, Dariusz Kłobukowski, Daniel Koprowski, Sławomir 

Kowalewski, Paweł Malinowski, Natalia Mulczyńska-Gachewicz, Zbigniew Pawłowski, 

Przemysław Piekarski, Krzysztof Pryciak, Grzegorz Raszkiewicz, Grzegorz Ryczkowski, 

Krzysztof Sobierajski, Wioletta Sztarbowska, Marcin Żurawski 

Za: 15, Przeciw: 0, Wstrzymuje się 0, Brak głosu: 0, Nieobecni: 0 

Uchwała nr II/5/2024 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Do punktu 9 p-pkt 2 

Sekretarz Miasta i Gminy Dobrzyń nad Wisłą Jacek Nowakowski przedstawił projekt uchwały 

w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta i Gminy Dobrzyń nad Wisłą.  

Przedstawiając projekt uchwały Sekretarz poinformował, że stosownie do art. 18 ust. 2 pkt 2 

ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym do wyłącznej właściwości rady gminy 

należy ustalenie wynagrodzenia dla burmistrza. Wspomniał również, iż wynagrodzenie burmistrza 

ustala się zgodnie z  rozporządzeniem Rady Ministrów z dnia 25 października 2021 r. w sprawie 

wynagradzania pracowników samorządowych. W załączniku do wyżej wymienionego 

rozporządzenia w tabeli nr 1 zostały określone dla burmistrza gminy do 15 tysięcy mieszkańców 

następujące składniki wynagrodzenia, maksymalny poziom wynagrodzenia zasadniczego 

– 10.250,00 zł, maksymalny poziom dodatku funkcyjnego 3.150,00 zł, ponadto burmistrzowi 

przysługuje dodatek za wysługę lat oraz zgodnie z art. 36 ust 3 ustawy o pracownikach 

samorządowych dodatek specjalny w wysokości 30 % wynagrodzenia zasadniczego i dodatku 

funkcyjnego. Proponowane wynagrodzenie burmistrza spełnia uwarunkowania prawne i mieści się 

w określonych przepisami widełkach. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusje oraz zaznaczył że burmistrz miał najmniejsze 

wynagrodzenie przez ostanie lata dodał, iż w tym roku, postanowiono zwiększyć 

to wynagrodzenie, wspomniał że zasadnicze wynagrodzenie burmistrza będzie w kwocie 

10.250,00 zł.  

Zapytał, czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały, a wobec ich braku zarządził imienne 

głosowanie w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta i Gminy Dobrzyń nad Wisłą 

Głosowano w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta i Gminy Dobrzyń nad Wisłą 

Wyniki głosowania 

Za: 15, Przeciw: 0, Wstrzymuje się 0, Brak głosu: 0, Nieobecni: 0 

Wyniki imienne 

Za (15) 

Mariola Dereszewska, Mirosław Gorzycki, Dariusz Kłobukowski, Daniel Koprowski, Sławomir 

Kowalewski, Paweł Malinowski, Natalia Mulczyńska-Gachewicz, Zbigniew Pawłowski, 

Przemysław Piekarski, Krzysztof Pryciak, Grzegorz Raszkiewicz, Grzegorz Ryczkowski, 

Krzysztof Sobierajski, Wioletta Sztarbowska, Marcin Żurawski 



Za: 15, Przeciw: 0, Wstrzymuje się 0, Brak głosu: 0, Nieobecni: 0 

Uchwała nr II/6/2024 została podjęta i stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Do punktu 9 p-pkt 3  

Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet dla radnych oraz sposoby ustalania należności 

z tytułu zwrotu kosztów podróży służbowych przedstawił Pan Sekretarz.  

Uzasadnienie do przedstawianego projektu uchwały brzmiało  „W związku z dokonaną analizą 

wysokości ustalonych diet, uwzględniając realia ekonomiczne i możliwości budżetowe gminy, 

zasadną jest zmiana wysokości diet przyznawanych Radnym Rady Miejskiej Dobrzyń nad Wisłą”. 

Wobec braku pytań do przedstawionego projektu uchwały Przewodniczący odczytał tytuł uchwały 

i zarządził imienne głosowanie. 

Głosowano w sprawie -ustalenia wysokości diet dla radnych oraz sposoby ustalania należności 

z tytułu zwrotu kosztów podróży służbowych; 

Wyniki głosowania 

Za: 15, Przeciw: 0, Wstrzymuje się 0, Brak głosu: 0, Nieobecni: 0 

Wyniki imienne 

Za (15) 

Mariola Dereszewska, Mirosław Gorzycki, Dariusz Kłobukowski, Daniel Koprowski, Sławomir 

Kowalewski, Paweł Malinowski, Natalia Mulczyńska-Gachewicz, Zbigniew Pawłowski, 

Przemysław Piekarski, Krzysztof Pryciak, Grzegorz Raszkiewicz, Grzegorz Ryczkowski, 

Krzysztof Sobierajski, Wioletta Sztarbowska, Marcin Żurawski 

Za: 15, Przeciw: 0, Wstrzymuje się 0, Brak głosu: 0, Nieobecni: 0 

Uchwała nr II/7/2024 została podjęta i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Do punktu 9 p-pkt 4  

Pan Jacek Nowakowski, Sekretarz Miasta i Gminy Dobrzyń nad Wisłą przedstawił projekt 

uchwały w sprawie zasad, na jakich przewodniczącym organów wykonawczych jednostek 

pomocniczych przysługują diety. Uzasadnienie do omawianego projektu uchwały brzmiało: 

„Mając na uwadze nowe uregulowania dotyczące diet radnych, słusznym jest podjęcie uchwały, 

która aktualizowałaby wysokość diet przysługujących sołtysom za ich udział w sesjach Rady 

Miejskiej Dobrzyń nad Wisłą, opierając je o odrębną uchwałę w tej sprawie.” Sekretarz dodał, 

że proponowana dieta jest wysokości 170,00 zł za każde uczestnictwo w sesji.  

Głosowano w sprawie zasad, na jakich przewodniczącym organów wykonawczych jednostek 

pomocniczych przysługują diety 



Wyniki głosowania 

Za: 15, Przeciw: 0, Wstrzymuje się 0, Brak głosu: 0, Nieobecni: 0 

Wyniki imienne 

Za (15) 

Mariola Dereszewska, Mirosław Gorzycki, Dariusz Kłobukowski, Daniel Koprowski, Sławomir 

Kowalewski, Paweł Malinowski, Natalia Mulczyńska-Gachewicz, Zbigniew Pawłowski, 

Przemysław Piekarski, Krzysztof Pryciak, Grzegorz Raszkiewicz, Grzegorz Ryczkowski, 

Krzysztof Sobierajski, Wioletta Sztarbowska, Marcin Żurawski 

Za: 15, Przeciw: 0, Wstrzymuje się 0, Brak głosu: 0, Nieobecni: 0 

Uchwała nr II/8/2024 roku została podjęta i stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Do punktu 9 p-pkt 5 

Radny Przemysław Piekarski zgłosił propozycje osób do składu osobowego Komisji Rewizyjnej 

w osobach radnych; Pawła Malinowski, Marioli Dereszewskiej i Marcina Żurawskiego. Zgłoszeni 

radni wyrazili zgodę na udział w pracach Komisji Rewizyjnej. 

Głosowano wniosek w sprawie propozycji na członków do komisji Rewizyjnej radna Mariola 

Dereszewska, Paweł Malinowski, Marcin Żurawski, 

Wyniki głosowania 

Za: 15, Przeciw: 0, Wstrzymuje się 0, Brak głosu: 0, Nieobecni: 0 

Wyniki imienne 

Za (15) 

Mariola Dereszewska, Mirosław Gorzycki, Dariusz Kłobukowski, Daniel Koprowski, Sławomir 

Kowalewski, Paweł Malinowski, Natalia Mulczyńska-Gachewicz, Zbigniew Pawłowski, 

Przemysław Piekarski, Krzysztof Pryciak, Grzegorz Raszkiewicz, Grzegorz Ryczkowski, 

Krzysztof Sobierajski, Wioletta Sztarbowska, Marcin Żurawski 

Za: 15, Przeciw: 0, Wstrzymuje się 0, Brak głosu: 0, Nieobecni: 0 

Wniosek w sprawie składu osobowego na członków komisji Rewizyjnej został przegłosowany 

i przyjęty. 

Radny Marcin Żurawski zgłosił na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej kandydaturę radnego 

Pawła Malinowskiego, który wyraził zgodę na przedstawioną propozycje. 

Wobec braku innych propozycji Przewodniczący Rady zarządził głosowanie wniosku w sprawie 

powołania na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej radnego Pawła Malinowskiego. 

Wyniki głosowania 



Za: 15, Przeciw: 0, Wstrzymuje się 0, Brak głosu: 0, Nieobecni: 0 

Wyniki imienne 

Za (15) 

Mariola Dereszewska, Mirosław Gorzycki, Dariusz Kłobukowski, Daniel Koprowski, Sławomir 

Kowalewski, Paweł Malinowski, Natalia Mulczyńska-Gachewicz, Zbigniew Pawłowski, 

Przemysław Piekarski, Krzysztof Pryciak, Grzegorz Raszkiewicz, Grzegorz Ryczkowski, 

Krzysztof Sobierajski, Wioletta Sztarbowska, Marcin Żurawski 

Za: 15, Przeciw: 0, Wstrzymuje się 0, Brak głosu: 0, Nieobecni: 0 

Wniosek w sprawie powołania na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej radnego Pawła 

Malinowskiego został przegłosowany i przyjęty. 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady zarządził głosowanie projektu uchwały w sprawie 

powołania komisji Rewizyjnej. 

Wyniki głosowania 

Za: 15, Przeciw: 0, Wstrzymuje się 0, Brak głosu: 0, Nieobecni: 0 

Wyniki imienne 

Za (15) 

Mariola Dereszewska, Mirosław Gorzycki, Dariusz Kłobukowski, Daniel Koprowski, Sławomir 

Kowalewski, Paweł Malinowski, Natalia Mulczyńska-Gachewicz, Zbigniew Pawłowski, 

Przemysław Piekarski, Krzysztof Pryciak, Grzegorz Raszkiewicz, Grzegorz Ryczkowski, 

Krzysztof Sobierajski, Wioletta Sztarbowska, Marcin Żurawski 

Za: 15, Przeciw: 0, Wstrzymuje się 0, Brak głosu: 0, Nieobecni: 0 

Uchwała nr II/9/2024 został podjęta i stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Do punktu 9 p-pkt 6 

Na członków do Komisji Budżetu i Finansów zostali zgłoszeni: 

Radny Przemysław Piekarski zgłosił kandydaturę radnego Marcina Żurawskiego, Marioli 

Dereszewskiej, Krzysztofa Sobierajskiego, Natalii Mulczyńskiej Gachewicz.  

Radny Grzegorz Ryczkowski zgłosił kandydaturę radnego Przemysława Piekarskiego. 

Radny Grzegorz Raszkiewicz zgłosił kandydaturę radnego Daniela Koprowskiego. 

Radny Paweł Malinowski zgłosił kandydaturę radnego Sławomira Kowalewskiego. 

Wszyscy zgłoszeni radni wyrazili zgodę na udział w pracach Komisji Budżetu i Finansów.  

Brak innych zgłoszeń. 



Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie powołania Komisji Budżetu i Finansów, 

zaznaczył również iż przewodniczący Komisji zostanie wyłoniony spośród członków komisji 

podczas przerwy dotyczącej ukonstytuowania się komisji. 

Głosowano w sprawie powołania Komisji Budżetu i Finansów. 

Wyniki głosowania 

Za: 15, Przeciw: 0, Wstrzymuje się 0, Brak głosu: 0, Nieobecni: 0 

Wyniki imienne 

Za (15) 

Mariola Dereszewska, Mirosław Gorzycki, Dariusz Kłobukowski, Daniel Koprowski, Sławomir 

Kowalewski, Paweł Malinowski, Natalia Mulczyńska-Gachewicz, Zbigniew Pawłowski, 

Przemysław Piekarski, Krzysztof Pryciak, Grzegorz Raszkiewicz, Grzegorz Ryczkowski, 

Krzysztof Sobierajski, Wioletta Sztarbowska, Marcin Żurawski 

Za: 15, Przeciw: 0, Wstrzymuje się 0, Brak głosu: 0, Nieobecni: 0 

Uchwała nr II/10/2024 został podjęta i stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Do punktu 9 p-pkt 7  

Na członków do powołania Komisji Oświaty, Kultury i Sportu zostali zgłoszeni: 

Radny Przemysław Piekarski zgłosił kandydaturę radnego Pawła Malinowskiego,  

Radny Krzysztof Sobierajski zgłosił kandydaturę radnego Grzegorza Raszkiewicza. 

Radny Grzegorz Ryczkowski zgłosił kandydaturę radnego Dariusza Kłobukowskiego, 

Przemysława Piekarskiego. 

Radna Mariola Dereszewska zgłosiła kandydaturę radnej Natalii Mulczyńskiej Gachewicz, 

Grzegorza Ryczkowskiego, Krzysztofa Sobierajskiego. 

Wszyscy zgłoszeni radni wyrazili zgodę na udział w pracach komisji Oświaty, Kultury i Sportu.  

Przewodniczący zapytał czy są jeszcze jakieś kandydatury, a wobec ich braku zarządził głosowanie 

projektu uchwały w sprawie powołania Komisji Oświaty, Kultury i Sportu. 

Głosowano w sprawie powołania Komisji Oświaty, Kultury i Sportu. 

Wyniki głosowania 

Za: 15, Przeciw: 0, Wstrzymuje się 0, Brak głosu: 0, Nieobecni: 0 

Wyniki imienne 

Za (15) 



Mariola Dereszewska, Mirosław Gorzycki, Dariusz Kłobukowski, Daniel Koprowski, Sławomir 

Kowalewski, Paweł Malinowski, Natalia Mulczyńska-Gachewicz, Zbigniew Pawłowski, 

Przemysław Piekarski, Krzysztof Pryciak, Grzegorz Raszkiewicz, Grzegorz Ryczkowski, 

Krzysztof Sobierajski, Wioletta Sztarbowska, Marcin Żurawski 

Za: 15, Przeciw: 0, Wstrzymuje się 0, Brak głosu: 0, Nieobecni: 0 

Uchwała nr II/11/2024 został podjęta i stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

 

 

Do punktu 9 p-pkt 8  

Na członków do powołania Komisji Zdrowia. Spraw Socjalnych i Bezpieczeństwa Publicznego 

zostali zgłoszeni: 

Radny Grzegorz Ryczkowski zgłosił kandydaturę radnej Natalii Mulczyńskiej Gachewicz, 

Grzegorza Raszkiewicza, Daniela Koprowskiego 

Radna Wioletta Sztarbowska zgłosiła kandydaturę radnej Marioli Dereszewskiej. 

Radny Przemysław Piekarski zgłosił kandydaturę radnego Dariusza Kłobukowskiego,  

Radny Grzegorz Raszkiewicz zgłosiła kandydaturę radnego Mirosława Gorzyckiego.  

Radna Mariola Dereszewska zgłosiła kandydaturę radnej Wioletta Sztarbowskiej. 

Przewodniczący zapytał, czy są jeszcze jakieś kandydatury, a wobec ich braku zarządził 

głosowanie projektu uchwały w sprawie powołania Komisji Zdrowia. Spraw Socjalnych 

i Bezpieczeństwa Publicznego; 

Głosowano w sprawie powołania Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych i Bezpieczeństwa 

Publicznego; 

Wyniki głosowania 

Za: 15, Przeciw: 0, Wstrzymuje się 0, Brak głosu: 0, Nieobecni: 0 

Wyniki imienne 

Za (15) 

Mariola Dereszewska, Mirosław Gorzycki, Dariusz Kłobukowski, Daniel Koprowski, Sławomir 

Kowalewski, Paweł Malinowski, Natalia Mulczyńska-Gachewicz, Zbigniew Pawłowski, 

Przemysław Piekarski, Krzysztof Pryciak, Grzegorz Raszkiewicz, Grzegorz Ryczkowski, 

Krzysztof Sobierajski, Wioletta Sztarbowska, Marcin Żurawski 

Za: 15, Przeciw: 0, Wstrzymuje się 0, Brak głosu: 0, Nieobecni: 0 

Uchwała nr II/ 12/2024 została podjęta i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 



Do punktu 9 p-pkt 9  

Na członków do powołania Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Rozwoju Gospodarczego 

zostali zgłoszeni: 

Radny Grzegorz Raszkiewicz zgłosił kandydaturę radnego Sławomira Kowalewskiego,  

Radny Sławomira Kowalewski zgłosił kandydaturę radnego Zbigniewa Pawłowskiego,  

Radny Przemysław Piekarski zgłosił kandydaturę radnego Marcina Żurawskiego ,  

Radny Grzegorz Ryczkowski zgłosiła kandydaturę radnego Mirosława Gorzyckiego.  

Radna Mariola Dereszewska zgłosiła kandydaturę radnej Wioletta Sztarbowskiej, Grzegorza 

Raszkiewicza, Przemysława Piekarskiego.  

Wszyscy zgłoszeni radni wyrazili zgodę na udział w pracach Komisji Rolnictwa, Ochrony 

Środowiska i Rozwoju Gospodarczego  

Przewodniczący zapytał, czy są jeszcze jakieś kandydatury, a wobec ich braku zarządził 

głosowanie projektu uchwały w sprawie powołania Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Rozwoju 

Gospodarczego  

Głosowano w sprawie powołania Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Rozwoju 

Gospodarczego 

Wyniki głosowania 

Za: 15, Przeciw: 0, Wstrzymuje się: 0, Brak głosu: 0, Nieobecni: 0 

Wyniki imienne 

Za (15) 

Mariola Dereszewska, Mirosław Gorzycki, Dariusz Kłobukowski, Daniel Koprowski, Sławomir 

Kowalewski, Paweł Malinowski, Natalia Mulczyńska-Gachewicz, Zbigniew Pawłowski, 

Przemysław Piekarski, Krzysztof Pryciak, Grzegorz Raszkiewicz, Grzegorz Ryczkowski, 

Krzysztof Sobierajski, Wioletta Sztarbowska, Marcin Żurawski 

Przeciw (0) , Wstrzymuje się (0), Brak głosu (0), Nieobecni (0) 

Uchwała nr II/13/2024 został podjęta i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Do punktu 9 p-pkt 10 

Na członków do powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji zostali zgłoszeni: 

Radny Przemysław Piekarski zgłosił kandydaturę radnego Krzysztofa Sobierajskiego,  

Radny Grzegorz Ryczkowski zgłosił kandydaturę radnego Zbigniewa Pawłowskiego,  

Radny Grzegorz Raszkiewicz zgłosił kandydaturę radnego Sławomira Kowalewskiego,  



Wszyscy zgłoszeni radni wyrazili zgodę na udział w pracach Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  

Przewodniczący zapytał, czy są jeszcze jakieś kandydatury, a wobec ich braku zarządził 

głosowanie projektu uchwały w sprawie powołania Skarg, Wniosków i Petycji 

Głosowano w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji; 

Wyniki głosowania 

Za: 15, Przeciw: 0, Wstrzymuje się: 0, Brak głosu: 0, Nieobecni: 0 

Wyniki imienne 

Za (15) 

Mariola Dereszewska, Mirosław Gorzycki, Dariusz Kłobukowski, Daniel Koprowski, Sławomir 

Kowalewski, Paweł Malinowski, Natalia Mulczyńska-Gachewicz, Zbigniew Pawłowski, 

Przemysław Piekarski, Krzysztof Pryciak, Grzegorz Raszkiewicz, Grzegorz Ryczkowski, 

Krzysztof Sobierajski, Wioletta Sztarbowska, Marcin Żurawski 

Przeciw (0), Wstrzymuje się (0), Brak głosu (0), Nieobecni (0) 

Uchwała nr II/14/2024 został podjęta i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady zarządził 15 min przerwy w celu ukonstytuowania się poszczególnych 

komisji i wybrania ze swojego grona przewodniczących, a po niej wznowił obrady rady.  

Przewodniczący poprosił o przedstawienie przez poszczególne komisje swoich przewodniczących 

.  

Komisja Zdrowia ,Spraw Socjalnych i Bezpieczeństwa Publicznego – przewodniczącą komisji 

została wybrana radna Natalia Mulczyńska Gachewicz 

Komisja Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Rozwoju Gospodarczego – przewodniczącym komisji 

został wybrany radny Sławomir Kowalewski 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – przewodniczącym komisji został wybrany radny Krzysztof 

Sobierajski  

Komisja Budżetu i Finansów- przewodniczącym komisji został wybrany radny Marcin Żurawski  

Komisja Oświaty, Kultury i Sportu – przewodniczącym komisji został wybrany radny Grzegorz 

Raszkiewicz. 

Do punktu 9 p-pkt 11  

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawianie zasad funkcjonowania Stowarzyszenia Gmin 

Ziemi Dobrzyńskiej Pana Ryszarda Bartoszewskiego.  

Na przedstawicieli do Stowarzyszenia Gminy Ziemi Dobrzyńskiej w kadencji 2024-2029 

Przewodniczący Rady zaproponował Pana radnego Grzegorza Ryczkowskiego i Pana Ryszarda 

Bartoszewskiego  



Głosowano w sprawie wyznaczenia przedstawicieli Gminy Dobrzyń nad Wisłą do Stowarzyszenia 

Gmin Ziemi Dobrzyńskiej w kadencji 2024-2029. 

Wyniki głosowania 

Za: 15, Przeciw: 0, Wstrzymuje się 0, Brak głosu: 0, Nieobecni: 0 

Wyniki imienne 

Za (15) 

Mariola Dereszewska, Mirosław Gorzycki, Dariusz Kłobukowski, Daniel Koprowski, Sławomir 

Kowalewski, Paweł Malinowski, Natalia Mulczyńska-Gachewicz, Zbigniew Pawłowski, 

Przemysław Piekarski, Krzysztof Pryciak, Grzegorz Raszkiewicz, Grzegorz Ryczkowski, 

Krzysztof Sobierajski, Wioletta Sztarbowska, Marcin Żurawski 

Przeciw (0), Wstrzymuje się (0), Brak głosu (0), Nieobecni (0) 

Do punktu 10 

Brak Interpelacje i zapytania radnych. 

Do punktu 11 

Pan Jacek Nowakowski -Sekretarz Miasta i Gminy Dobrzyń nad Wisłą poprosił o głos, wspomniał 

o spotkaniu informacyjnym w sprawie budowy drogi ekspresowej S-10 które odbędzie 29 maja 

2024 roku o godz. 17 w sali widowiskowej przy zespole placówek we Wielgim.  

Do punktu 12  

Kończąc obrady drugiej sesji Rady Miejskiej Przewodniczący Rady podziękował za udział 

i powiedział, iż zamykam obrady drugiej sesji Rady Miejskiej w IX kadencji. 

 

Protokołowała                                                                           Przewodniczący Rady Miejskiej  

Magdalena Sujka                                                                                             Krzysztof Pryciak  

 

 


